

香港历史博物馆 Hong Kong Museum of History

「香港赛马会呈献系列：长安万象 — 陕西隋唐文明展」

《壁画那边是唐朝》虚拟实境体验区节目时间表

Programme Schedule of *Beyond the Mural: Echoes of the Tang Dynasty* Virtual Reality Experience Zone of
‘The Hong Kong Jockey Club Series: Prosperity and Magnificence - Civilisation of the Sui and Tang Dynasties in Shaanxi Province’ Exhibition

8 月 August 2026 (1.8 – 24.8)^					
	场次 Session			版本 Version*	名额 Quota
逢星期一、四 Every Mon, Thur	10:15am	10:35am	10:55am	8 分钟 8 minutes	每节 8 人 8 persons per session
	11:15am		11:35am		
	3pm		3:30pm	25 分钟 25 minutes	
逢星期三、五 Every Wed, Fri	10:15am	10:35am	10:55am	8 分钟 8 minutes	每节 8 人 8 persons per session
	11:15am		11:35am		
逢星期六、日 Every Sat, Sun	10:15am	10:35am	10:55am	8 分钟 8 minutes	每节 8 人 8 persons per session
	11:15am		11:35am		
	1:30pm		2pm	25 分钟	
	5pm		5:30pm	25 minutes	

^因应展览更新，虚拟实境体验区将由 8 月 25 日起至 9 月初暂时关闭。重开日期将上载博物馆网站，敬请留意。
To renovate the exhibition, the Virtual Reality Experience Zone will be temporarily closed from 25 August through early September. Please browse our museum website for the updated re-opening schedule.

*设有广东话、英文及普通话版本。
Available in Cantonese, English and Putonghua.

以上节目或因应特殊情况取消 / 终止 / 调整，不便之处，敬请见谅。
The above programmes may be cancelled, terminated or adjusted under any special circumstances. We apologise for any inconvenience caused.